
  
 

Schriftelijke vraag1: 
 

Vraagnummer: S- 595 (2022-011421) 
 
Datum indiening: 22 maart 2022 
 
Onderwerp:  Uitbetaling energietoeslag 
 
Naam indiener: Gerdien Maaijen namens ChristenUnie, D66, PvdA, BOB 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
De energieprijzen vestigen nieuwe records en het afschuwelijke internationale conflict in 
Oekraïne heeft zo een indirect effect op inwoners van Overbetuwe. 
 
Minister Schouten heeft de vorige week per brief aan de 1e en 2e kamer aangegeven dat de 
eerder toegezegde compensatie van € 200,- is verhoogd naar € 800,-. 
Ook schrijft zij: Als regel wordt nieuw beleid in uitvoering genomen nadat beide Kamers der 
Staten-Generaal de begrotingswet hebben aangenomen. Gezien de hierboven beschreven 
urgentie ben ik van mening dat de uitvoering van deze maatregel niet kan wachten op 
formele autorisatie van beide Kamers der Staten-Generaal. 
 
De gemeente hoeft dus niet te wachten met de uitvoering. Op de website van Overbetuwe 
staat (21 maart) dat de energietoeslag nog niet kan worden aangevraagd. Inwoners maken 
zich zorgen en de nood is nu zo hoog dat het onverantwoord is te wachten op een nieuw 
college. De verwachting is dat energieprijzen hoog blijven en dat vraagt korte en lange 
termijn oplossingen. 
 
Daarom de volgende vragen voor de korte termijn: 
1. Op de website van de gemeente wordt bij de energietoeslag nog uitgegaan van € 200,-. 

Kan hier per direct het bedrag van € 800,- worden vermeld? 
2. Mensen met een bijstandsuitkering hoeven niets te doen om in aanmerking te komen 

voor deze toeslag geeft de gemeente aan. 
a. Op welke termijn denkt het college dat de totale energietoeslag van € 800,- aan deze 

mensen zal worden uitgekeerd? 
b. Op welke manier wordt hier uitvoering aan gegeven? Wordt er bijvoorbeeld gedacht 

aan rechtstreeks overmaken naar de energieleverancier via een machtiging? 
3. Is het mogelijk, gezien de hoge nood, dat de termijn onder antwoord 2. wordt verkort en 

zo ja, tot welke termijn? 
4. Voor mensen die geen uitkering ontvangen, maar wel een laag inkomen hebben, moet 

een aanvraagsysteem worden opgezet. 
a. Wordt er al aan dit systeem gewerkt? 
b. Op welke termijn is dit systeem beschikbaar? 
c. En hoe snel kan er dan worden uitgekeerd? 

5. Is het mogelijk, gezien de hoge nood, dat ook de termijn onder antwoord 4. wordt verkort 
en zo ja, tot welke termijn? 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze inlichtingen kunnen zowel 

geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de vragen te beantwoorden is 30 dagen. 
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor verzending naar de 

portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



6. Kan de informatie op de website worden geactualiseerd en toegankelijk worden 
geformuleerd, ook geschikt voor mensen voor wie het lezen van zulke informatie niet 
eenvoudig is? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
Gerdien Maaijen (ChristenUnie) 
Mariël de Vries (D66) 
Elbert Elbers (PvdA) 
Ard op de Weegh (BOB) 


